
 

 

 

 

 

 

 

Riedsútstel 
 

 

Ried : 23 januari 2025 

Agindapunt : 6 

Status : Meningvormend/Besluitvormend 

Program : Diverse programma’s 

Eardere behandeling : - 

Portefúljehâlder : Gehele college 

Amtner : Mevr. W.J. Camfferman 

Taheakke : 1. Motielijst  

Saak- en stiknûmer : - 
 
 

Underwerp 

Moties 
 

 

Wy stelle jo foar te besluten om: 

1. De volgende moties als afgedaan te beschouwen: 

• De motie met ID-nr. 163 - Onderzoek naar verplaatsing sportvelden en 

ontwikkeling Lauwerskwartier 3 

• De motie met ID-nr. 487 - Oplossen capaciteitsproblemen politie 
 

 

Koarte gearfetting 

Alle aangenomen moties staan op de motielijst. Als het college van mening is dat het uitvoering 

heeft gegeven aan de motie, vermeldt de griffie dit op de lijst met het voorstel en een 

toelichting van het college om de motie als afgedaan te beschouwen. 
 

Foech ried/kolleezje 

De raad is bevoegd te besluiten over (de afhandeling van) moties. 
 

Ynlieding 

Een motie is een korte en gemotiveerde verklaring of uitspraak van één of meerdere raadsleden 

over een onderwerp, waarmee een oordeel, wens, verzoek of opdracht wordt uitgesproken. 

In veel gevallen vraagt een motie om een actie van burgemeester en wethouders. Het college 

kan een motie geheel of gedeeltelijk uitvoeren of naast zich neerleggen. Een aangenomen 

motie schept op zich dus geen (juridische) verplichtingen. Vanzelfsprekend kunnen aan het 

niet uitvoeren van een motie door het college politieke gevolgen verbonden zijn. Wordt een 

motie maar gedeeltelijk uitgevoerd of legt het college de motie naast zich neer, dan kan een 

raadslid het college ter verantwoording roepen.  

De griffie neemt alle moties op in het Raadsinformatiesysteem (iBabs) en een lijst met 

aangenomen moties komt op de agenda van de raadsvergadering. Op deze lijst staat de laatste 

stand van zaken en stelt het college voor welke moties als afgedaan beschouwd kunnen 

worden. 
 

Te berikken effekt 

Een goede voortgangsrapportage over de aangenomen moties voor de raad. 
 

Arguminten 

1.1 De motie met het ID-nr. 163 is afgehandeld 

Tijdens de raadsvergadering van 25 juni 2020 is bij de behandeling van het onderwerp 

‘Verkoop kunstgrasveld op sportpark De Ketting in Surhuisterveen aan AVEK ’een 

motie aangenomen waarin het college wordt verzocht: 

1. Bij verkoop van het kunstgrasveld onderzoek te doen naar de haalbaarheid van 

verplaatsing van de sportvelden van sportcomplex “De Ketting” te Surhuisterveen. 
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2. Tevens onderzoek te doen naar de haalbaarheid van ontwikkeling van het 

bedrijventerrein Lauwerskwartier 3.  

3. Voor 1 juli 2021 de stand van zaken te rapporteren aan de raad aangaande beide 

onderzoeken. 

Er is een traject gestart van locatiestudies, ontwerpschetsen, gesprekken met 

grondeigenaren, sportclubs en overige betrokken partijen. De raad is regelmatig 

geïnformeerd over de voortgang, onder andere via de fractiespecialistenbijeen-

komsten en de informatiecarrousel.   

Een en ander heeft geresulteerd in een raadsvoorstel dat geagendeerd stond voor 28 

november 2024, waarbij de raad werd verzocht om akkoord te gaan met de uitvoering 

van het project ‘Gebiedsontwikkeling Surhuisterveen’ en daarvoor krediet beschikbaar 

te stellen voor verwerving van de benodigde gronden.  

Op verzoek van het college is het punt echter van de agenda gehaald, omdat er kort 

voor de vergadering een brief van voetbalclub Surhuisterveen is ontvangen. Hierin 

komt naar voren dat er onder de leden grote zorgen zijn over de financiële gezondheid 

van de voetbalclub, als de benodigde investeringen in kleedkamers en clubgebouw 

moeten worden gedaan. Het bestuur heeft die zorgen niet kunnen wegnemen. 

Daarnaast stelt de voetbalclub een aantal verzoeken, zoals drie kunstgrasvelden, vijf 

velden in plaats van vier, een bijdrage aan de kantine en meedenken in de aflossing 

van haar hypotheek. Deze verzoeken zijn in de vooroverleggen met de voetbalclub 

niet aan de orde geweest. Aangezien deze wensen verder gaan dan hetgeen 

gebruikelijk is bij sportclubs en leidt tot extra uitzettingen, achtte het college het niet 

verstandig het voorstel inhoudelijk te laten behandelen door de raad.  
 

1.2 De motie met het ID-nr. 487 is afgehandeld 

Op 18 april 2024 is er een motie aangenomen waarin het college wordt verzocht: 

1. Om in navolging van een aangenomen motie en oproep vanuit Dantumadiel 

namens de gemeenteraad een brief te sturen naar de minister van Justitie en 

Veiligheid.  

2. In deze brief duidelijk te stellen dat de andere noordelijke gemeenten en de 

gemeenteraad Achtkarspelen zich steeds meer zorgen maken over de capaciteit en 

inzet van politie in Noord-Nederland.  

3. De minister op te roepen zich harder in te spannen om de capaciteitsproblemen in 

de regio Noord-Nederland op te lossen en dat afspraken die gemaakt worden en 

gemaakt zijn vanuit de veiligheidsagenda’s van gemeenten en het Regionaal 

beleidsplan Veiligheid Noord-Nederland ook navolging krijgen. Door 

capaciteitstekort kunnen deze afspraken niet meer nagekomen worden. 

Op 13 augustus 2024 is de brief naar de Minister van Justitie en Veiligheid gestuurd 

en op 18 november 2024 is er een reactie van de Minister van Justitie en Veiligheid 

ontvangen. Beide brieven zijn bij motie geplaatst (klik hier).  
 

Buitenpost, 17 december 2024 
 

Het college van burgemeester en wethouders van Achtkarspelen, 

 

secretaris, 

 

 

 

 

 

mr. M.P. de Jong 

 

 

burgemeester, 

 

 

 

 

 

dhr. mr. O.F. Brouwer 

 

https://portal.ibabs.eu/ListEntry/View/dc0ece00-59db-4a50-95bc-6ee4e0df5f37?returnUrl=%2FListReport%2FView%2Fee8d4fb1-9dd5-4e17-bafb-64ba4dc02eeb


 

 

 

 
Riedsbeslút  

 

 

De raad van de gemeente Achtkarspelen; 

 

gelezen het voorstel van het college van burgemeester en wethouders d.d. 17 december 2024, 

punt nr.: 6; 

 

 

Beslút: 

 

1. De volgende moties als afgedaan te beschouwen: 

• De motie met ID-nr. 163  -  Onderzoek naar verplaatsing sportvelden en 

ontwikkeling Lauwerskwartier 3 

• De motie met ID-nr. 487 - Oplossen capaciteitsproblemen politie 

 

 

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van de raad 

van de gemeente Achtkarspelen van 23 januari 2025. 

 

 

 

 

De griffier, 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dhr. mr. G.J. Andringa 

 

De voorzitter, 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dhr. mr. O.F. Brouwer 

 

 

 

 


